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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dolfinarium Brugge  -  Mogelijk uitdoofscenario

Ons land telt nog een dolfinarium, het Boudewijn Seapark. Het houden van dolfijnen in 
gevangenschap lokt kritiek uit bij een deel van de bevolking. Denken we onder andere 
aan de actie van enkele bekende Vlamingen enkele maanden geleden.

Ook ik ben geen voorstander van het houden van dolfijnen in gevangenschap. Daarom 
ben ik ook tevreden dat de mogelijkheid van een uitdoofscenario als operationele 
doelstelling werd opgenomen in de beleidsnota Dierenwelzijn. 

De minister ondernam ook al concreet actie. Het overleg met het dolfinarium in Brugge 
werd uitbesteed en begeleid door een stuurgroep. De observatie en het onderzoek in het 
dolfinarium hebben intussen plaatsgevonden. Het rapport werd volgens de planning 
eveneens aan de stuurgroep voorgesteld. Daarna hoopte de minister het rapport te 
ontvangen om te kijken naar de noodzaak aan en de modaliteiten van een uitdoofbeleid.

1. Heeft de minister het rapport van de stuurgroep ondertussen ontvangen?

2. Wat zijn de conclusies uit dat rapport?

3. Wat zijn de volgende stappen die door de minister gezet zullen worden in dit dossier?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 323 van 3 februari 2023
van SOFIE JOOSEN

Ik leg momenteel de hand aan een scenario dat het dierenwelzijn verbetert. Het rapport 
van de stuurgroep is hierbij een belangrijk element. Het scenario wordt wel nog afgetoetst 
bij verschillende partners. Zodra er een doorbraak is, kunnen alle voorbereidende 
documenten integraal vrijgegeven worden. 


